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摘要
目的: 本研討會論文發表形式包括中文口頭發表、英文口頭發表，以及壁報發表。摘要應包含研究目的、研究方法、研究結果、討論與建議。中文摘要600-1000字、中英文關鍵詞各3-5個。摘要電子檔（檔案命名：論文題目_綱要_作者全名），請見摘要格式。投稿者請將Word檔傳送至研討會信箱：cissaforyou@gmail.com。方法：本研討會論文發表形式包括中文口頭發表、英文口頭發表，以及壁報發表。摘要應包含研究目的、研究方法、研究結果、討論與建議。中文摘要600-1000字、中英文關鍵詞各3-5個。摘要電子檔（檔案命名：論文題目_綱要_作者全名），請見摘要格式。投稿者請將Word檔傳送至研討會信箱：cissaforyou@gmail.com。結果：本研討會論文發表形式包括中文口頭發表、英文口頭發表，以及壁報發表。摘要應包含研究目的、研究方法、研究結果、討論與建議。中文摘要600-1000字、中英文關鍵詞各3-5個。摘要電子檔（檔案命名：論文題目_綱要_作者全名），請見摘要格式。投稿者請將Word檔傳送至研討會信箱：cissaforyou@gmail.com。討論與建議：本研討會論文發表形式包括中文口頭發表、英文口頭發表，以及壁報發表。摘要應包含研究目的、研究方法、研究結果、討論與建議。中文摘要600-1000字、中英文關鍵詞各3-5個。摘要電子檔（檔案命名：論文題目_綱要_作者全名），請見摘要格式。投稿者請將Word檔傳送至研討會信箱：cissaforyou@gmail.com。摘要電子檔（檔案命名：論文題目_綱要_作者全名），請見摘要格式。投稿者請將Word檔傳送至研討會專屬信箱：cissaforyou@gmail.com。郵件主旨為「2019社會科學本土化的開展研究會論文摘要投稿_作者全名」。
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Abstract
Aims: Supporting summary (400-600 words). A Supporting Summary should provide a brief overview of the work to be presented as well as the context of how the findings move the field as a whole, which includes aims, methods, results, discussion and suggestions. Please provide 3-5 keywords. The font type is Times New Roman and the size is 12pt. Abstract should include aims, methods, results, discussion and suggestions. Methods: Supporting summary (400-600 words). A Supporting Summary should provide a brief overview of the work to be presented as well as the context of how the findings move the field as a whole, which includes aims, methods, results, discussion and suggestions. Please provide 3-5 keywords. The font type is Times New Roman and the size is 12pt. Abstract should include aims, methods, results, discussion and suggestions. Please submit your supporting summary in Microsoft Word DOC format to email:cissaforyou@gmail.com .Title of the email: “2019 Seminar on Indigenous Social Science_Author name.” Results: Supporting summary (400-600 words). A Supporting Summary should provide a brief overview of the work to be presented as well as the context of how the findings move the field as a whole, which includes aims, methods, results, discussion and suggestions. Please provide 3-5 keywords. The font type is Times New Roman and the size is 12pt. Abstract should include aims, methods, results, discussion and suggestions. Please submit your supporting summary in Microsoft Word DOC format to email:cissaforyou@gmail.com .Title of the email: “2019 Seminar on Indigenous Social Science_Author name.” Discussion and Suggestions: Supporting summary (400-600 words). A Supporting Summary should provide a brief overview of the work to be presented as well as the context of how the findings move the field as a whole, which includes aims, methods, results, discussion and suggestions. 
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